
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 02 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 28 – febrero - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h. / 20:35 h.

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

 PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

 VICE  PRESIDENTA   

Dña. Mª JESUS GARRIDO MOYA

VOCALES

Concejal Designado

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grupo Político PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grupo Político COMPROMIS

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Dña. M.ª ISABEL CEBRIAN GÓMEZ

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH
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SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

NO ASISTEN:

D. Miguel Angel Guillamón Naches

D. José L. Gómez Sánchez

D. José Oscar Sánchez Ramos

Dña. Estefanía García Gómez

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la 
Junta de Distrito Sur de fecha 31 de enero de 2022

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalá,  esquina  Joaquín 
Marqués,  siendo  las  20:00  del  día  28  de  febrero  de  dos  mil  veinte  y  dos,  bajo  la 
presidencia  del  Ilma.  Señora  Teniente  de  Alcalde,  Doña  Mª  Isabel  Granero  Moya,  se 
reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la 
Junta Municipal de Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta 
para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 
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1º.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA  CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN 
ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 31 DE ENERO DE 
2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el día 31 
de enero de 2022 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME PRESIDENTA

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURAS Y MEDIO AMBIENTE

AA.VV. SAN BERNARDO

- Comunican desde el departamento que los rótulos reclamados en la solicitud del 
SMC 2114907,  ya están instalados

-  Informan que  se  estudiara  la  iluminación  de  la  zona  sobre  la  insistencia  de  la 
necesidad de poner más luces en el Grupo ya que están a oscuras.

- Al traslado de queja al SMC porque tardan mucho tiempo para dar solución a las 
peticiones,  responden  que  el  ayuntamiento  es  el  gestor  de  las  quejas  del  SMC, 
transmitiéndoles a las empresas encargadas de su reparación, siendo ellos los encargados 
de realizar su reparación en el menor tiempo posible.

- Con respecto a las luces del Parque Rosello, hay zonas muy oscuras ya que las 
farolas están muy altas y los pinos la tapan, aprovechando para hacer trapicheo con drogas, 
solicita  se instale luz en las esquinas de la caseta para así  tener iluminada esa zona e 
intentar dar solución al tema, se estudiará la iluminación de la zona y la viabilidad de ejecutar 
dichos trabajos

AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES)

- Con respecto al charco que se genera en la entrada del Grupo Roquetes cuando 
llueve, informa el Sr. Ramos que ha ido a visitarlo el técnico del Ayuntamiento que hizo un 
informe al respecto pero no tienen noticias hasta el momento, por lo que solicita el informe de 
la situación en la que se encuentra dicha reparación, informan que se preparó un presupuesto 
para construir un sumidero continuo a la entrada del Grupo Roquetes y para poder hacer 
frente al gasto, es necesario disponer del nuevo contrato de Mantenimiento de Vías Públicas, 
en estos momentos pendiente de adjudicación y formalización.

- Sobre las luces del puente en la zona peatonal faltan 2 farolas en un lateral y 3 en el 
otro, así como es necesaria la instalación de luces bajas en la entrada del barrio porque no 
hay luz, comunican que se estudiará la viabilidad técnica y económica de ejecutar dichos 
trabajos
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AA.VV. LA ADUANA 

- Se comunicó que en la zona del Grupo San Andrés hasta los Cipreses el carril bici 
esta muy sucio, lleno de piedras y arena, se debería de limpiar, por lo que se  solicita la 
limpieza a la empresa adjudicataria.

- También informan que en la Plaza sierra de Cazorla, hay muchos pinos donde se 
posan muchos pájaros, por lo que la zona esta muy sucia de heces de pájaros sobre la 
calzada y bancos, por lo que es muy importante se limpie con asiduidad, por ello se 
programará su limpieza por parte de la contrata correspondiente.

 
D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

-  Hizo constar que cuando llueve en la zona de la  Calle  Maestro Arrieta hacia la 
rotonda de la Avda. Valencia (Telepizza) llegando las aguas hasta la Avda. De Casalduch 
sigue  inundándose  a  pesar  de  las  obras  que  se  han  realizado,  comunican  que  se  está 
estudiando la posibilidad de disponer un aliviadero con tamiz en el colector sur, a la altura de 
la Avda. Villarreal para minimizar el problema.

DÑA. M.ª ISABEL CEBRIAN GÓMEZ

- Informa que en la Avda. De Valencia, la máquina que limpia no pasa por todos los 
tramos de la acera., considera necesario la limpieza de las heces de los perros alrededor de 
los colegios, comunican que se da traslado a la empresa adjudicataria, para que adopte las 
medidas correctoras. En adelante, se agradecería mayor detalle de las zonas a reclamar.

- En la zona del Colegio Armelles, hay un descampado que esta muy sucio y hay 
muchas ratas, se debería de limpiar y desratizar, se programará su desbroce por parte de la 
brigada de agricultura.

- El solar situado en la zona del Colegio Armelles consta de expediente de orden de 
ejecución  de  limpieza  y  vallado  número  34611/2021  en  el  que  se  ha  notificado  a  su 
propietario  el  cumplimiento de dicha orden dentro del plazo concedido el  cual aún no ha 
finalizado, por lo que el expediente sigue su curso con el conocimiento del propietario de que 
tiene que efectuar la limpieza y vallado.

SALUD PUBLICA

- Al respecto de la solicitud en la zona del Colegio Armelles, sobre un descampado 
que esta muy sucio y hay muchas ratas, se debería de limpiar y desratizar, se programará su 
desbroce por parte de la brigada de agricultura, comunican que desde la unidad de Salud 
Pública se paso aviso a la empresa de desratización, desinsectación y desinfección GPM, el 
03 de febrero de 2022 y esta realiza el tratamiento el día 04 de febrero de 2022, se lleva a 
cabo  los  tratamientos  de  desratización,  desinsectación  y  desinfección  en  las  trapas  de 
alcantarillado de las calles Rio Adra y Rio Jucar, se revisan 64 trapas y se repone biocida.
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4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

Informa que en la Avda. De Valencia, hay muchos árboles con raíces que sobresalen 
rompiendo las aceras, con el peligro de caídas que puede suponer para los viandantes en 
especial las personas mayores.

AA. VV. SAN JAIME

El Sr. Ramos, presentó por SMC número 2116624, al respecto de las palmeras que 
hay en el grupo los alcorques tienen piedras que se han soltado, por lo que se debería de 
solucionar 

Solicita una vez más que en el camino de acceso al Grupo Roquetes hay un pino que 
las raíces están levantando el suelo con el peligro de tropezar.

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

La Srta. Barberá, informa que en la Avda. Tarrega Monteblanco, se debería de limpiar 
el carril bici ya que se solicito en otras ocasiones

Comenta que se debería de solicitar para tener en cuenta que se incluyera en el Plan 
de Asfaltado, los socavones que existen desde la Calle Manuel Azaña hasta Plaza Sierra de 
Gredos.

Dña. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

Comenta que en el Parque del Grupo Perpetuo Socorro, hay un toldo en la plaza del 
paseo centran que se debería de preparar poniendo remaches para facilitar que pase el agua 
cuando llueva y no romperlo, y cambiar el que esta roto.

También solicita un mayor control en la limpieza del Grupo Perpetuo Socorro ya que 
esta muy sucio.

5

En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal objecte de protecció, 
estos  es troben  omesos  o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment de la Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de Protecció de Dades de 
Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos  se  encuentran  omitidos  o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 
13 de diciembre, de Protección de Datos de 
Carácter Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
Q

H
EC

PE
PX

H
M

G
M

EN
2M

5G
N

9R
F5

K 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 5
 d

e 
12

 



Dña. MARIA ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Informa que en la Calle Onda, 26 , hay una zona donde se podría ubicar una zona de 
aparcamiento para motos.

D. JORGE ERNESTO PORCAR

El  Sr.  Ernesto,  comenta  que  en  San  Jaime,  hay  una  caseta  que  un  lado  esta 
alumbrado pero en el otro no hay luz, por lo que solicita se instale iluminación en el lado oscuro 
de la misma.

Informa que en el desguace a la salida del Grupo Roquetes, hay coches en doble fila, 
que  impiden  la  visibilidad,  por  lo  que  solicitan  pinten  zonas  amarillas  para  evitar  el 
aparcamiento así como un mayor control por parte de la policía local.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  treinta  y  cinco  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el señora Presidenta levanta la sesión, 
de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo 
junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 02/2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 28 de febrer de 2022

Hora inici/fi 20:00 h / 20:35 h

Lloc Tinència d’Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

 PRESIDENTA 

SRA. MARÍA ISABEL GRANERO MOYA

 VICE  PRESIDENTA   

SRA. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Regidora designada

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grup Polític PSOE

Veïns designats pels grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup Polític PSOE

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grup Polític COMPROMÍS

Persones designades per l’Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

SRA. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representants d'associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH
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SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 

NO HI ASSISTEIXEN:

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. José L. Gómez Sánchez

Sr. José Óscar Sánchez Ramos

Sra. Estefanía García Gómez

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Sud de 
data 31 de gener de 2022

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud,  al carrer Ricard Català, cantó amb carrer 
Joaquín Marqués, a les 20:00 h del dia 28 de febrer de dos mil vint-i-u, sota la presidència de la 
Il·lma.  Sra.  Mª Isabel  Granero Moya,  tinent  d'Alcaldia,  es reuneixen els senyors i  senyores 
suara esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària del Junta Municipal del Districte SUD, amb 
la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els 
punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA  CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA 
JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 31 DE GENER DE 2022 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 31 de 
gener de 2023, per majoria s'acorda aprovar-la. 
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2. INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURES I MEDI AMBIENT

AV SAN BERNARDO

- Comuniquen des del departament que els rètols reclamats en la sol·licitud de l’SMC 
2114907 ja estan instal·lats.

- Informen que s'estudiarà la il·luminació de la zona davant de la insistència de la 
necessitat de posar més llums al grup, ja que estan a fosques.

- Al trasllat de la queixa a l’SMC perquè tarden molt de temps per a donar solució a 
les peticions, responen que l'Ajuntament és el gestor de les queixes de l’SMC i transmet la 
informació a les empreses encarregades de la seua reparació, que són les encarregades de 
realitzar la seua reparació en el mínim de temps possible.

- Respecte als llums del Parc del Roselló, hi ha zones molt fosques ja que els fanals 
estan molt alts i els pins els tapen, la qual cosa s’aprofita per a fer tripijoc amb drogues, per 
tant, sol·licita que s'instal·le llum en els cantons de la caseta per a així tindre il·luminada eixa 
zona i  intentar  donar solució al  tema. S'estudiarà la il·luminació de la zona i  la viabilitat 
d'executar eixos treballs.

AV SAN JAIME (GRUP ROQUETES)

-  Respecte al  toll  que es genera  a l'entrada del  grup Roquetes quan plou,  el  Sr. 
Ramos informa que ha anat a visitar-lo el tècnic de l'Ajuntament que va fer  l’informe, però 
que no tenen notícies fins al moment, per la qual cosa sol·licita un informe de la situació en 
què es troba la reparació. Informen que es va preparar un pressupost per a construir un 
engolidor continu a l'entrada del grup Roquetes, però per a poder fer front a la despesa, és 
necessari  disposar  del  nou  contracte  de  manteniment  de  vies  públiques,  i  en  aquests 
moments encara està pendent d'adjudicació i formalització.

- Sobre els llums del pont en la zona de vianants, falten 2 fanals en un lateral i 3 en 
l'altre, així com és necessària la instal·lació de llums baixos a l'entrada del barri perquè no hi 
ha llum. Comuniquen que s'estudiarà la viabilitat  tècnica i econòmica d'executar  aquests 
treballs.

AV LA ADUANA 

- Es va comunicar que a la zona del  grup Sant Andreu fins als  Xiprers, el carril bici 
està molt brut, ple de pedres i arena, i  s’hauria de netejar,  per la qual cosa se sol·licita la 
neteja a l'empresa adjudicatària.
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- També informen que a la plaça Sierra de Cazorla hi ha molts pins on es posen molts 
pardals, per la qual cosa la calçada i els bancs de la zona estan molt bruts d'excrements, per 
la qual cosa és molt important es netege amb assiduïtat, per això es programarà la seua 
neteja per part del contracte corresponent.

 
SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

- Va fer constar que quan plou a la zona del carrer Mestre Arrieta, cap a la rotonda de 
l'avinguda de València (Telepizza), arriben les aigües fins a l'avinguda Casalduch i continua 
inundant-se a pesar de les obres que s'han realitzat. Comuniquen que s'està estudiant la 
possibilitat  de  disposar  d’un  sobreeixidor  amb  tamís  en  el  col·lector  sud,  a  l'altura  de 
l'avinguda Vila-real per a minimitzar el problema.

SRA. Mª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

- Informa que a l’avinguda de València, la màquina que neteja no passa per tots els 
trams de la vorera, considera necessària la neteja dels excrements dels gossos al voltant 
dels col·legis. Comuniquen que es donarà trasllat a l'empresa adjudicatària perquè adopte 
les mesures correctores. D'ara endavant, s'agrairia un major detall de les zones a reclamar.

- En la zona del  col·legi  Armelles,  hi ha un descampat que està molt  brut i  hi ha 
moltes rates, per la qual cosa considera que s’hauria de netejar i desratitzar. Es programarà 
el seu desbrossament per part de la brigada d'agricultura.

- El  solar  situat  a la zona del  col·legi  Armelles consta d'expedient  d'ordre número 
34611/2021  d'execució  de  neteja  i  tancament,  en  el  qual  s'ha  notificat  al  propietari  el 
compliment d’aquesta ordre dins del termini concedit, el qual encara no ha finalitzat, per la 
qual  cosa  l'expedient  segueix  el  seu  curs  amb  el  coneixement  del  propietari  que  ha 
d'efectuar la neteja i el tancament.

SALUT PÚBLICA

- Respecte a la sol·licitud de netejar i desratitzar el descampat que està molt brut i ple 
de rates de la zona del col·legi Armelles, es programarà el seu desbrossament per part de 
la brigada d'agricultura i comuniquen que des de la Unitat de Salut Pública es va passar un 
avís a l'empresa de desratització, desinsectació i desinfecció GPM el 3 de febrer de 2022 i 
va realitzar els tractaments de desratització, desinsectació i desinfecció el 4 de febrer de 
2022, en les trapes de clavegueram dels carrers Riu Adra i Riu Xúquer, així com va revisar 
64 trapes i va reposar biocida.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de 
l'ordre del dia.

+
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5. PRECS I PREGUNTES

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

El Sr. Estrada informa que a l’avinguda de València hi ha molts arbres amb arrels que 
sobreïxen i  trenquen  les  voreres,  amb el  perill  de  caigudes  que  això  pot  suposar  per  als 
vianants, en especial les persones majors. 

AV SAN JAIME

El Sr. Ramos va informar per SMC número 2116624 que els escocells de les palmeres 
que hi ha en el grup tenen pedres s'han soltat, problema que s’hauria de solucionar.

Sol·licita una vegada més que en el camí d'accés al Grup Roquetes hi ha un pi que les 
arrels estan alçant el sòl amb el perill d'entropessar.

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

La Sra. Barberá informa que a l'avinguda Tárrega Monteblanco s’hauria de netejar el 
carril bici, que ja s’ha sol·licitat en altres ocasions.

Comenta que s’hauria de sol·licitar per tal que s'inclogueren en el Pla d'Asfaltatge els 
clots que hi ha des del carrer Manuel Azaña fins a la plaça Serra de Gredos.

SRA. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

La Sra. Garrido comenta que al parc del grup Perpetu Socors, hi ha un tendal a la 
plaça del passeig central que s’hauria de preparar posant reblades per a facilitar que passe 
l'aigua quan ploga i no el trenque, i canviar el que està trencat.

També sol·licita un major control en la neteja del grup Perpetu Socors ja que està molt 
brut.

SRA. MARÍA ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

La Sra. Cebrián informa que al carrer Onda, 26, hi ha una zona on es podria ubicar 
una zona d'aparcament per a motos.

SR. JORGE ERNESTO PORCAR

El Sr. Ernesto comenta que a Sant Jaume hi ha una caseta un costat de la qual esta 
enllumenat però l’altre no, per la qual cosa sol·licita que s'instal·le il·luminació en el costat fosc 
de la caseta.
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Informa que en el desballestament a l'eixida del grup Roquetes, hi ha cotxes en doble 
fila que impedeixen la visibilitat, per la qual cosa sol·licita que pinten zones grogues per a evitar 
l'aparcament, així com un major control per part de la Policia Local.

I a les vint hores i trenta-cinc minuts de la data indicada en l'encapçalament, sense que 
hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en 
done fe i, perquè conste, estenc la present acta, que firme al costat de la presidenta de la Junta 
Municipal del Districte SUD.
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